
F,ån: · ;nfo @bastad.se· <info @bastad.se> 

Till: <johan.pete1son@bastad.se> 

Datu m: 2023-02-20 11:0.1 

A, ende: VB: Med borgarefö rs lag 12023KC M5471 

Från: 
Skickat: den 20 februari 2023 11:00 
Till: info@bastad.se <info@bastad.se> 
Ämne: Medborgareförslag 

Hej! 

Jag vill att Båstads kommun tittar över sina grönytor för att istället som nu klippa dem och istället låta så 

stora ytor som möjligt växa och så in blomfrö, för att bin och insekter kan leva, för en hållbarare miljö. 

Grönytorna skall inte klippas mer än en gång om året, på hösten. 

Det kan också motiveras med att det blir billigare att sköta ytorna. 

Underskrift: 

Arne Nilss:;re7 ~ tad 

~ rån E-post för Windows 


